



# Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## NUTRITION SERVICES

31950 Mound Road  
Warren, MI 48092  
586.698.4158

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Carl Weckerle, Secretary  
Brian White, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Megan E. Papasian-Broadwell, Ed.D., Trustee  
Kyle M. Johnson, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

**Welcome Back!** We are very excited to serve our students, as we understand the direct correlation between healthy eating and academic success. In addition to lunches, the Nutrition Services Department offers a variety of easy-to-eat nutritional breakfasts served out of the cafeteria each morning at least 15 minutes prior to the start of school. Our school breakfast program gives hardworking parents a hand in meeting their child's nutritional needs without interrupting the school day or taking away from important learning.

We are very excited to inform you that **ALL** schools will participate in a National School Lunch and School Breakfast Program called Community Eligibility Provision (CEP) for school year 2023-24. **All students will be eligible for a FREE complete breakfast and complete lunch.** We still need each household to **complete the Education Benefits Form.** This report is *critical* in determining the amount of money that our schools receive from a variety of State and Federal supplemental programs. These programs have the potential to offer supports and services to students, including, but not limited to:

- Instructional supports (staff, supplies & materials, etc.)
- Non-instructional services (counseling, social work, health services, etc.)
- Professional Learning for staff
- Parent and Community engagement supplies and activities
- Technology

This application can be completed online, the convenient and confidential website allows for quicker processing than the paper applications. The link to <https://warren.familyportal.cloud/> is available at the WCS Nutrition Services website which can be found within the WCS homepage. Simply select Apply for Benefits. A new benefits form must be completed each school year. A paper version of the form is available at your school office.

**Online Payments for Ala carte Purchases at the Secondary Schools:** Food items such as baked chips, whole grain cookies, reduced fat ice cream, and alternative beverages will be available to purchase in the secondary building and are not part of the free meals. These items can be paid for with cash at the register, however, we encourage online deposits with a credit card to be made to a student's nutrition account. If you haven't already, you will need to create an account with the new Meal Magic Family Portal. This link is available on the district website <https://warren.familyportal.cloud/>. Follow the prompts to set up your account. It is an excellent way to track all transactions that take place in the cafeteria.

**Allergies:** Students with food allergies can be accommodated by our staff. The Michigan Department of Education's *Request for Special Dietary Needs Accommodations* form needs to be completed with a doctor's list of substitutions and the doctor's signature in order to make menu modifications. This form can be found under the Nutrition Services tab of the district website. Alternative menus may be available, please contact with the district's School Nurse and the Director of Nutrition Services.

**Latchkey Snacks and Half Day Lunches:** After school snacks will be provided by the Nutrition Services staff for elementary students attending latchkey. These snacks meet nutritional guidelines set forth by the USDA. Students must take the entire snack, which consists of two items from one of these groups: grains, proteins, fruit, vegetable, or fluid milk. Students attending latchkey on a scheduled half day will have the ability to order a cold lunch for free. Order forms will be provided by the latchkey

**WE NEED YOUR HELP:** The Nutrition Services is looking to hire dedicated individuals to work in the kitchens, there are many openings that need to be filled. This job allows you to coordinate a work schedule consistent with your child's schedule, while earning money. If you are interested in learning more about working in our school kitchens, please call the Nutrition Service Department at 586.698.4157.



# Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## NUTRITION SERVICES

31950 Mound Road  
Warren, MI 48092  
586.698.4158

### Board of Education

Susan G. Trombly, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Carl Weckerle, Secretary  
Brian White, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Megan E. Papasian-Broadwell, Ed.D., Trustee  
Kyle M. Johnson, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

مرحباً بك مرة أخرى! نحن متحمسون جداً لخدمة طلابنا ، لأننا نفهم العلاقة المباشرة بين الأكل الصحي والنجاح الأكاديمي. بالإضافة إلى وجبات الغذاء ، يقدم قسم خدمات التغذية مجموعة متنوعة من وجبات الإفطار الغذائية سهلة الأكل التي يتم تقديمها خارج الكافتيريا كل صباح قبل 15 دقيقة على الأقل من بدء المدرسة. يمنح برنامج الإفطار المدرسي لدينا، الآباء العاملين بجهدهم، يد المساعدة في تلبية الاحتياجات الغذائية لأطفالهم دون مقاطعة اليوم الدراسي أو الابتعاد عن التعلم المهم.

يسعدنا جداً إبلاغكم بأن جميع المدارس ستشارك في برنامج وطني للغذاء و الإفطار المدرسي يسمى توفير الأهلية المجتمعية (CEP) للعام الدراسي 2023-24. سيكون جميع الطلاب مؤهلين للحصول على وجبتي الإفطار و الغذاء كاملة و مجانية. ما زلنا بحاجة إلى كل أسرة لإكمال ملء نموذج مزايا التعليم. هذا التقرير مهم في تحديد مقدار الأموال التي تتلقاها مدارسنا من مجموعة متنوعة من البرامج التكميلية الحكومية والفيدرالية. هذه البرامج لديها القدرة على تقديم الدعم والخدمات للطلاب ، بما في ذلك ، على سبيل المثال لا الحصر:

- الكادر التعليمي (بضمنها الكادر، التجهيزات المدرسية، و المواد و غيرها)
- خدمات اخرى ( مثل الارشاد، الباحث الاجتماعي، و الخدمات الصحية و غيرها)
- دورات تدريبية للكادر التعليمي
- فعاليات و تجهيزات لأولياء الامور و المجتمع
- التكنولوجيا

يمكن إكمال هذا الطلب عبر الإنترنت ، ويسمح موقع الويب المريح والسري بمعالجة أسرع من الطلبات الورقية. يتوفر رابط <https://warren.familyportal.cloud/> على موقع WCS Nutrition Services على الويب والذي يمكن العثور عليه في الصفحة الرئيسية ل WCS. ما عليك سوى اختيار التقديم بطلب للحصول على المزايا اي Apply for Benefits. يجب إكمال نموذج مزايا جديد كل عام دراسي. تتوفر نسخة ورقية من النموذج في مكتب مدرستك.

المدفوعات عبر الإنترنت للمشتريات الانتقائية في المدارس الثانوية: ستوفر المواد الغذائية مثل رقائق البطاطس المخبوزة و بسكوت المصنوع من الحبوب الكاملة والآيس كريم قليل الدسم والمشروبات البديلة للشراء في المبنى الثانوي وليست جزءاً من الوجبات المجانية. يمكن دفع ثمن هذه العناصر نقداً عند الشراء من المدرسة ، ومع ذلك ، فإننا نشجع الإيداع المالي عبر الإنترنت باستخدام بطاقة ائتمان على حساب التغذية الخاص بالطلاب. إذا لم تكن قد قمت بذلك بالفعل ، فستحتاج إلى إنشاء حساب باستخدام بوابة Meal Magic Family الجديدة. هذا الرابط متاح على موقع المدارس <https://warren.familyportal.cloud/> . اتبع المطالبات لإعداد حسابك. إنها طريقة ممتازة لتتبع جميع معاملات الشراء من قبل اولادكم و التي تتم في الكافتيريا.

الحساسية: يمكن الاهتمام بالطلاب الذين يعانون من الحساسية الغذائية من قبل موظفينا. يجب إكمال نموذج طلب بديل من الاحتياجات الغذائية الخاصة التابع لوزارة التعليم في ميشيغان بقائمة بدائل من قبل الطبيب وتوقيع الطبيب من أجل إجراء تعديلات على القائمة. يمكن العثور على هذا النموذج ضمن علامة التبويب خدمات التغذية Nutrition Services tab و على موقع ادارة المدارس. لغرض الحصول على قوائم بديلة للاطعمة ، يرجى الاتصال بمرضاة المدرسة في المدرسة ومدير خدمات التغذية.

الوجبات خفيفة ووجبات غداء لمدة نصف يوم للطلبة في الحضارة لطلبة الابتدائية: سيتم توفير وجبات خفيفة بعد المدرسة من قبل موظفي خدمات التغذية لطلاب المرحلة الابتدائية الذين يحضرون إلى الحضارة. تلي هذه الوجبات الخفيفة الإرشادات الغذائية التي وضعتها وزارة الزراعة الأمريكية. يجب على الطلاب تناول الوجبة الخفيفة بأكملها ، والتي تتكون من عنصرين من إحدى هذه المجموعات: الحبوب أو البروتينات أو الفاكهة أو الخضار أو الحليب السائل. سيكون لدى الطلاب الذين يحضرون الحضارة في نصف يوم محدد القدرة على طلب غداء بارد مجاناً. سيتم توفير نماذج الطلب من قبل الحضارة.

نحن بحاجة لمساعدتكم: تتطلع خدمات التغذية إلى توظيف أفراد متفانين للعمل في المطابخ ، وهناك العديد من الوظائف الشاغرة التي يجب ملؤها. تتيح لك هذه الوظيفة تنسيق جدول عمل يتوافق مع جدول طفلك ، مع كسب المال. إذا كنت مهتماً بمعرفة المزيد عن العمل في مطابخ مدرستنا ، فيرجى الاتصال بقسم خدمات التغذية على 586.698.4157.